
Zápis ze školské rady dne 14.09.2016 

Přítomni:  

za obce: Mgr. Marta Husičková, starostka městyse Náměšť na Hané, Mgr. Iva 

Psotová, místostarostka obce Drahanovice, Ing. Josef Kurfürst, starosta obce 

Loučany 

za rodiče: Mgr. Marie Pečivová, Ing. Iveta Botková, Jarmila Vavřínová 

za pedagogy: Mgr. Jarmila Pokorná, Mgr. Marie Večeřová, Mgr. Marie Walková 

hosté: Mgr. Ladislav Havelka, ředitel školy, Vítězslav Bednář, starosta obce 

Olbramice, Šárka Běhalová zapisovatelka 

 

Program: 

1. výroční zpráva 

2. školní řád 

3. ŠVP  

Mgr. Marta Husičková, starostka městyse Náměšť na Hané zahájila a seznámila 

přítomné s programem. Program byl jednohlasně odsouhlasen. 

1. Výroční zpráva 

- Starostka přednesla jednotlivé body, ve kterých dochází ke změně. 

Navrhla, aby v bodě, kde jsou uvedeni zaměstnanci školní jídelny došlo 

k aktualizaci, proto, že tam došlo ke změně. 

- Starostka jako zástupce zřizovatele nemá jinak žádné námitky.  

- Ředitel školy řekl, že se na výroční zprávě pracuje průběžně.  

- Starostka poděkovala celému pedagogickému sboru za dobrou práci. 

- Iveta Botková – zpráva o hospodaření není obsažena ve výroční zprávě - 

- ředitel školy sdělil, že ve výroční zprávě je uveden odkaz, kde 

hospodaření školy najdete.  

- M. Pečivová – str. 5 volitelné předměty – 7. roč. sportovní hry, jako 

rodič jsem to vůbec nezaznamenala.  

- J. Pokorná – odpověděla, že je to volitelný předmět, jsou volitelné jen 

dva předměty, proto není toto realizované. Škola nabízí sice 3 nabídky, 

ale vybrány byly jen dvě. Tento předmět se ani z organizačních důvodů 

nenabízel. 



- starostka – měla by se udělat poznámka 

 - M. Pečivová str. 10 – tabulka prospěchu – chybí ruský jazyk v I. pololetí 

- ředitel - opravíme 

 

Návrh usnesení: ŠR po projednání schválila výroční zprávu  

Hlasování : jednohlasně 

 

2. školní řád 

- L. Havelka – platí již od roku 2012 a změny jsou: kapitola 3.2 bod g) 

přidány postupy při záškoláctví žáka a ještě v návaznosti na tento bod 

5.1.2.1 odst. h otaxována výchovná opatření. Jinak se nic nezměnilo. 

- Starostka doporučuje pro přehlednost očíslovat stránky ŠŘ. Bod 2.1. f) 

ukládání cenností doplnit slovo žáků 

Chování ve školní jídelně bod e) ovoce a moučníky musí žák sníst ve 

školní jídelně – toto se nedodržuje. Pokud je to podmínka, ponecháme to 

ve školním řádu, pokud ne vypustit 

Vychází to z toho, co má být schváleno, starostka jinak nemá žádné jiné 

připomínky 

- I. Psotová z Drahanovic  - při záškoláctví a neomluvených hodinách nad 

10 hodin chybí přítomnost preventisty.  

- Ředitel – odpověděl -  vzniklo to tím, že v naší škole je preventista 

výchovný poradce, který je přítomen – doplníme. 

 

Návrh usnesení: ŠR schvaluje školní řád včetně výše požadovaných změn  

Hlasování :  jednohlasně 

 

3. ŠVP  

- ředitel změny byly uvedeny červeně, záleží na financích, aby veškeré 

změny mohly být provedeny. Na finanční prostředky není právní nárok. 

- M. Pečivová – str. 7, zaměření školy – sportovní výchova, jak je 

zaměřena více než jiná.  

- Ředitel – odpověděl, že škola podporuje děti ve sportu, účast na 

soutěžích, badminton, podporujeme spolky v tom, že mají tělocvičnu 

k dispozici zdarma 

- M. Pečivová – jestli není v odstavci ŠVP, který hovoří o zaměření školy, 

bod, že škola se zaměřuje na nabídku volitelných předmětů, když jich 

nabízí v reálu vlastně jen 2, možná 3, trochu přemrštěný? 



- J. Pokorná – odpověděla - nelze toho dělat tolik, ale to co se dělá, dělá 

se poctivě, žáci prezentují své výtvory. Pracovní činnosti jsou zaměřené 

na podnikatelství.  

- Starostka dodává, že děti byly velice úspěšné v projektu „Podnikatel“ a 

své výrobky prezentovaly i na jarmarku. Škola nemá dostatek fin. 

prostředků, teď by bylo možné díky šablonám tyto aktivity posílit. Vážím 

si toho, že škola má zájem podporovat doučování, aby se co nejvíce 

smazaly rozdíly mezi dětmi.  

- Ředitel – děti se umístily velice dobře v projektu „Hasiči očima dětí“ 

- M. Pečivová – jenom připomínka, že těch volitelných předmětů je tam 

uvedeno málo 

- J. Pokorná, jsme rádi, že můžeme nabízet aspoň toto. Je to způsobeno 

tím, že mají děti další povinný cizí jazyk. 

 - M. Pečivová - Český jazyk, zpracování málo konkrétní, 5. tř český jazyk 

dobře a konkrétně zpracované, II. st. hodně obecné. Mělo by se s tím více 

pracovat a doplňovat.  

- I. Psotová -  na školení nám bylo řečeno, aby právě ŠVP nebyl tak 

konkrétní, protože to musí splňovat všichni žáci.  Bylo by dobré to 

probrat a objasnit vždycky v plánu společně s učiteli I. st. a II. st. 

- Starostka je dobré se sejít v rámci metodického sdružení a řešit 

návaznost I. st. na II. st. 

- Starostka prosí na příští školské radě o informaci, jak se dohodli z I. a II. 

stupně. 

- M. Pečivová – na I. stupni i nečtenáři musí přečíst 8 knížek, na II. stupni 

tomu tak není. 

- L. Hejsková – žáci musí přečíst 5 povinných knížek, jinak si mohou 

zapsat veškerou četbu co přečetli, pro některé děti je to i tak náročné. 

- Starostka – souvisí to i s věkem, ale učitelé se snaží, škola v tomto určitě 

podporuje. Knihy jsou ve škole k dispozici. Chtěli bychom v rámci 

přestavby zřídit místnost – čtenářskou dílnu na podporu čtenářské 

gramotnosti 

- M. Pečivová – str. 42 – 6. ročník dramatická výchova, co to obnáší?  

Byla přizvána učitelka Mgr. Ludmila Hejsková k objasnění této záležitosti.  

- Starostka vznesla dotaz jakým způsobem se řeší dramatická výchova.  

- L. Hejsková  odpověděla - v těchto hodinách se zaměřujeme na 

zpracování uměleckých textů a na přednes, čtenářský deník je součástí 

literární výchovy. Probíhá to prostřednictvím čtenářských dílen. Důležité 

je vyhledávání informací.  



- odešel starosta obce Loučany Ing. Josef Kurfürst 

 - M. Pečivová str. 81 matematika  - chyba v hodinách - str. 296 tělesná 

výchova - plavecký výcvik opravit 

Apelovat na výuku výchov – v některých bodech nenaplňuje ŠVP, některé 

děti nemají jinou možnost se vzdělávat výtvarně, nebo hudebně.  

- Ředitel ve třídě je hodně dětí a proto je to obtížné. 

- J. Pokorná – výtvarnou výchovu vyučují neaprobovaní učitelé, ale 

spolupracují s odborníky. 

- Ředitel – účastníme se i soutěží a naše děti jsou úspěšné. 

- Starostka, je to sice důležité, ale nemáme na to aprobované učitele a 

bohužel je pro školu nejdůležitější matematika a český jazyk a další 

předměty a s tím související umístění dětí na středních školách.  

-J. Pokorná – na I. stupni je na to více času 

- Ředitel je to o kompromisu, problém malé školy 

 

Návrh usnesení: schvaluje předložené změny ŠVP 

Hlasování: jednohlasně 

 

4. Různé 

- M. Pečivová -  nabídka kroužků 

- Ředitel – proběhl letáček, všichni dostali domů nabídky kroužků – podle 

zájmu žáků nakonec bude probíhat kroužek – nějaký bojový sport, 

míčové hry a keramika. 

 

 

 

V Náměšti na Hané 14.09.2016 

 

Zapsala: Šárka Běhalová 

 

 

 

 

 


